
Bestyrelsesmøde torsdag d. 7. September 2016 i Grundejerforeningen Skærbo  

Tilstede: Lars Quistgaard, Helle Eskesen, Michael Johansen, Helle Christiansen (vært), og Kim 

Kraglund (referent)  

 

1. Kommentarer til sidste referat  
Ingen  

 

2. Beskæringsplan  

 Ros til Gartneren – flot arbejde det ser godt ud hele vejen rundt 

 Regnvandsbassin skal klippes (vi har betalt for én klipning) – Lars tjekker 

 Vi holder kontakten med Brian fra Højbo om deres bidrag til beskæringen af træbæltet mod Højbo, 

endnu ved de ikke hvor meget de kan/vil bidrage og hvornår. 

 

3. Revneforsegling  
Revneforseglingen er gennemført og betalt. Bestyrelsen er tilfredse med arbejdet.  

 

4. Regnvandskloakker  
På et tidspunkt skal vi have renset regnvandskloakkerne. Lars indhenter tilbud – tages med som en del 

af budgetoplæg på generalforsamlingen. 

 

5. Børneinstitution snerydning og vand  
Mht. drænetablering viste det sig at der rent faktisk er kloakafløb fra Skæring Parkvej (der hvor der har 

været problemer med den store vandpyt). Helle C. har fået fjernet sand og vi afventer regn for at se om 

dette har afhjulpet problemet. 

 

6. Fejning af områdets veje  
Vejene trænger til at blive fejet – Kim indhenter tilbud – tages op på generalforsamlingen som en del af 

budgetoplægget for 2017. 

 

8. Nye beboere  
Lars/Michael hilser på de nye beboere i 558 og byder velkommen  

 

9. Vejfondens placering  
Vi binder midlerne i vejfonden 3 år for at opnå bedre rente (Kim tjekker til næste bestyrelsesmøde)  

 

10. Havecontainer  
Den opsatte container var en succes – lynhurtig fyldt. Vi overvejer 2*årlige containere – tages op på 

generalforsamlingen som en del af budgetoplæg. 

 

11. Økonomi: 

 Vejfonden er samlet i Danske Bank i alt kr. 304.935 

 Løbende driftskonto er ligeledes lagt sammen i Danske Bank i alt kr. 46.846 

 Alt efter hvor hård de sidste måneder bliver med evt. snerydning ser økonomien acceptabel ud 

 

12. Diverse 

 Helle C undersøger hvordan vi får fjernet de 2 cykler der står ind mod området 

 Højbo har fået delebilordning – Helle C tjekker om vi kan tilmelde 

 

13. Næste møde 

D. 2/11 kl 19.30 hos Lars 


